



聖類斯中學(小學部)

招收 2027 至 2028 年度小一新生

- 宗旨：本校為天主教教育團體，以慈幼會辦學精神培養青少年，讓他們在愉快、開放、信任和共融的環境中學習，以裝備學生的專業能力、培育他們高尚的品格和靈性的修養。
- 學制：本校設有一至六年級，為一所全日制小學，學生小學畢業後，可依政府規定的直屬學校辦法，升讀本校中學部。
- 授課語言：粵語授課：聖經科、人文科、視藝科、音樂科、體育科、電腦科
英語授課：英文科、數學科、科學科
普通話授課：中文科、普通話科
- 學校設備：本校設有電腦室、圖書館、音樂室、足球場、籃球場、室內活動中心等。課室已安裝電子白板，全校均有冷氣設備。
- 上課時間：上午 7 時 40 分至下午 2 時 50 分
- 名額：60 個
- 學費：2026/2027 學年全年學費 57,000 元，分十期繳交。
- 入學條件：申請人必須為男生，並於 2027 年 9 月入學時年滿 5 歲 8 個月及申請人必須已接受基本之中、英文訓練。
- 開課日期：2027 年 9 月 1 日
- 地址：香港西營盤第三街 179 號 C 座
- 電話：2547 2306
- 網址：<http://stlouisps.edu.hk>
- 報名手續：
- 一、請透過網上報名系統於 2026 年 10 月 31 日或之前完成申請。
 - 二、申請時需要上傳以下文件：
 - a. 出生證明書
 - b. 本港居留的身份證明文件，如入境簽證、小白條)(申請人如非香港出生)
 - c. 領洗紙(申請人如為天主教徒)
 - d. 近照一張
 - e. 最近期幼稚園成績表/課外活動及獲獎紀錄/證書/其他補充文件(需合併成一個檔案上傳)
 - 三、報名費用為港幣\$100，以電子方式繳費，取錄與否，概不退還。
 - 四、所有申請人必須參加 2026 年 11 月 14 日之首輪面試。
- 學費減免：本校設有學費減免計劃，支援在經濟上有困難的學生，家長可於獲本校通知正式取錄後(約每年六月上旬)，在辦理入學手續時一併申請。
- 備註：本校已被列入教育局的「私立學校名冊」。

聖類斯中學(小學部)

2027/2028 小一申請程序

重要日程	內容
2026 年 10 月 31 日	網上完成申請
2026 年 11 月 6 日	以電郵公布首輪面試時間
2026 年 11 月 14 日 (上午)	首輪面試(面見學生)
2026 年 11 月 20 日	首輪面試結果公布(於校網公布)
2026 年 11 月 28 日 (上午)	第二輪面試(面見家長)
2026 年 12 月 4 日	開始郵寄正式取錄通知
2026 年 12 月 11 日及 12 日	親臨本校辦理留位手續



St. Louis School (Primary Section)

Primary One Admission for 2027/2028

Mission:

Our school is a Catholic education organization that nurtures young people in the spirit of Salesian education. We provide our students with a pleasant, open, trustable and inclusive learning environment, equipping them with professional abilities, as well as cultivating their virtues and spirituality.

Academic Structure:

Our school offers classes from Primary One to Primary Six, operating as a whole-day school. Graduating students may apply to our secondary section as a Primary Six student of a feeder school through the Secondary School Places Allocation System.

Medium of Instruction:

English: English Language, Mathematics, Science

Cantonese: Religious Knowledge, Humanities, Visual Arts, Music, Physical Education,
Computer Education

Putonghua: Chinese Language, Putonghua

School Facilities:

Our school is equipped with a computer room, a music room, a library, a football field, a basketball court, Indoor Activity Centre, etc. Our classrooms are air-conditioned and equipped with interactive whiteboards.

School Hours: 7:40 a.m. – 2:50 p.m.

Places Quota: 60

School Fees:

The annual school fee for the 2026/2027 school year is HK\$57,000, payable in ten monthly installments.

Admission Requirements:

- Applicants must be boys reaching the age of 5 years and 8 months (as at 1 September 2027 of the year of entry to Primary One);
- Applicants must have received basic training in both Chinese and English.

First Day of School: 1 September 2027

Address: Block C, 179 Third Street, Sai Ying Pun, Hong Kong

Tel. No.: 2547 2306

Website: <http://stlouisps.edu.hk>

Application Procedures:

1. Complete the application online via the eAdmission system by 31 October 2026.
2. The following items are required for the online application:
 - a. Applicant's birth certificate
 - b. For applicants who were not born in Hong Kong, please upload your Hong Kong residency identification document (e.g. entry visa, landing slip)
 - c. Applicant's Certificate of Baptism (If applicable)
 - d. A recent photo of the applicant
 - e. Applicant's Kindergarten recent report card/Extra-curricular activities/Certificates/supplementary documents (Please combine the documents in one file)
3. An application fee of HKD\$100 has to be paid electronically and it is non-refundable.
4. All applicants must attend the first round of interviews on 14 November 2026.

School Fee Remission:

Our school offers school fee remission to support students with financial difficulties. Parents can apply for school fee remission when completing the admission procedure in early June each year.

Note:

Our school is listed on the Education Bureau's ' Private School List '.

Primary One Admission 2027/2028 Process

Key Dates	Procedure
31 October 2026	Completion of online application
6 November 2026	Notification of time slots for first round interview (by email)
14 November 2026 (A.M.)	First round interview (Students)
20 November 2026	Release of shortlisted applicants list for second round interview (on school website)
28 November 2026 (A.M.)	Second round interview (Parents)
4 December 2026	Notifications of acceptance sent out by post
11 & 12 December 2026	Completion of admission procedure in person by parent/guardian